
Referat fra møte i lokalt arbeidsmiljøutvalg, LAMU ved 
Institutt for medisinske basalfag  
Onsdag 02.12.2015, kl. 12:30-14:30, rom L-158 (videokonferanserommet) 
 
Tilstede fra ledelsen: 

Linda Helgesen Administrasjonssjef, leder av LAMU 
Jan Gunnar Bjålie Instituttleder, LAMU-medlem 
 

Tilstede fra arbeidstaker:  

Elisabeth Augdahl IMBs ledende verneombud, 
verneombud i verneområdet: Biostatistikk, Atferdsfag og 
Administrasjonen, LAMU-medlem 

Marian Berge Andersen Verneombud i Seksjon for fysiologi, LAMU-medlem 
 
Observatører: 

Geir Florholmen Verneombud i Avd for ernæringsvitenskap 
Grazyna Babinska Verneombud i Seksjon for anatomi 
Hedda Hølen Verneombud i Avd. for komparativ medisin 
Torgeir Kvernstuen Seksjonssjef, Intern service 
Gunnar Hoel Driftsleder, Driftsområde Gaustad (EA) 
 
Forfall: 

Mads Peter Granberg Verneombud verkstedene 
Sophia Salicath Verneombud i Seksjon for biokjemi 
Asad Ali Studentrepresentant 
Referent: Anne Skotte, HMS-koordinator, sekretær i LAMU 
 

1. Godkjenning av innkalling 
Ingen innsigelser. Tre saker til eventuelt. 
 
 

2. Godkjenning av referat fra møtet, 10.09.15 
Ingen innsigelser. 
 
 

3. Avviksmeldinger ved IMB (orienteringssak) v/HMS-koordinator  
Fire avviksmeldinger er rapportert siden forrige møte i LAMU (10.09.15). Hendelsene er 
datert 10.06.15 (ikke lukket), 15.09.15 (lukket), 08.10.15 (lukket) og 20.10.15 (lukket). De to 
sakene som ikke var lukket i møtet, 10.09.15, er nå lukket. 
 
Som oppfølging etter innmeldt avvik, er det behov for kontroll av dørkarm på konkrete rom i 
DM-tilbygg. EA v/Gunnar Hoel følger opp dette og melder til HMS-koordinator når dette er 
utført. 



 
 

4. Informasjon fra Eiendomsavdelingen (orienteringssak) v/Gunnar Hoel  
• Utbygging av økonomigård på vestsiden er ventet ferdig 15. desember 2015. Kommunen har 

gitt pålegg om etablering av fordrøyningsbasseng, men dette vil trolig ikke påvirke IMBs drift 
i særlig grad. Det arbeides for å etablere adkomstvei for biltrafikk, separert fra gangvei. 

• Det er etablert Forsøkslabavdeling i tilknytning til eksisterende Dyreavdeling, i 
elektronikkverkstedets tidligere lokaler. EA er eier av prosjektet, John Helge Stensrud er 
prosjektleder. Møbler etc. som har vært lagret i atriet skal nå flyttes inn i avdelingen. 
Mattilsynet var på befaring i dag, avventer rapport. 

• Prosjekteringsarbeidet for ombygging av gammel dyreavdeling gjennomføres nå.  John Helge 
Stensrud er prosjektleder. Det skal avholdes et overordnet føringsmøte med EA neste uke. 
Deretter blir det prosjekteringsmøte hvor verneombud inviteres. Brannvern integreres i 
prosjektet. 

• Drift av DM-tilbygg har hatt utfordringer etter åpning. Det er fortsatt enkelte avvik som ikke 
er lukket, men dette er ikke særlig merkbart for brukerne. 

• Det pågår ombygging av Disseksjonssal 3. Entreprenør er i rute. 
 

 
5. Arbeidsforhold for ingeniører (diskusjonssak) v/instituttleder og seksjonsleder HR 

Instituttleder la fram ulike modeller på hvordan ingeniørressursene best kan utnyttes ved 
instituttet. IMB har ikke ressurser til en hel ingeniørstilling pr forskningsgruppe.  Dagens 
modell har noen utfordringer bla ved at forskningsgruppene, uavhengig av størrelse, har 
tilgang på en halv ingeniørstilling. Instituttledelsen vil gå i dialog med avdelingslederne for å 
se på ulike modeller for organisering av tilgjengelige ingeniørressurser utover i 2016. En 
løsning på dette kan være å etablere større klynger av forskningsgrupper. LAMU vil være 
involvert i prosessen. Ansvarlig for oppfølging: Instituttleder og administrasjonssjef. 
 
 

6. Midlertidige tilsettinger (diskusjonssak) v/instituttleder og seksjonsleder HR 
Størrelsen på IMBs faste, forutsigbare inntekter (basisfinansiering) vil i stor grad legge 
føringer for andel faste tilsetninger. En utfordring er imidlertid at basisfinansiering mer og 
mer er basert på variable inntekter. IMB bør utvikle en policy rundt midlertidighet. Ansvarlig 
for oppfølging: Administrasjonssjef. 
 
  
INNMELDTE SAKER: 

7. Status for vernerunder (orienteringssak) v/instituttleder 
Etter endring av lederstrukturen 1. januar 2015, er det besluttet å endre struktur for 
gjennomføring av vernerunder. Anmeldte vernerunder skal gjøres av ledere og det skal være 
enkelt og kraftfullt å gjennomføre.  

 
 

8. Opplæring ECOonline (diskusjonssak) v/administrasjonssjef 
Det avholdes brukerkurs i ECOonline den 16. desember i regi av Enhet for HMS og beredskap. 
Administrasjonssjef og HMS-koordinator avholder møte med Enhet for HMS om kvaliteten og 
frekvensen på opplæringen. Det er ønske om at det avsettes ressurser til en lokal 
superbruker ved IMB. Administrasjonssjef følger opp saken. 



 
 

9. Gjennomføring av LAMU-vedtak (diskusjonssak) v/administrasjonssjef 
Det er besluttet å skille mellom orienteringssaker og diskusjonssaker. Det skal tydeliggjøres 
hvem som har oppfølgingsansvar. Ledelsen har ansvar for å påse at LAMU-vedtak følges opp.  
 
 

10. Deltakelse fra bedriftshelsetjenesten i IMBs LAMU som observatør (orienteringssak) 
v/administrasjonssjef 

 BHT inviteres til IMBs LAMU-møter i 2016, og har sagt ja til å delta. Ansvar for oppfølging: 
HMS-koordinator. 

 
 

ØVRIGE SAKER: 
11. Valg av nye verneombud (orienteringssak) v/HMS-koordinator 

Det er kun i Seksjon for biokjemi det skal gjennomføres valg for ny periode, 2016-2017.  
HMS-koordinator utgjør valgkomiteen.  
 
 

12. LAMU sitt fokusområde 2015, status – brannsikkerhet (orienteringssak) 
 v/administrasjonssjef 

Vi har gjennom 2015 i samarbeid med EA, jobbet med brannsikkerhet ved IMB. Dette 
arbeidet vil fortsette i 2016 spesielt med fokus på funksjon og opplæring av etasjeansvarlige.  

 
 

13. Eventuelt 
Fokusområde for LAMU i 2016 
Det ble foreslått å fortsette med brannsikkerhet som fokusområde i 2016, men det ble 
uttrykt uenighet. Lagring av kjemikalier ble også foreslått som fokusområde. LAMU tar en 
endelig beslutning i neste møte. 
 
HMS-handlingsplan  
Ledelsen ønsker i større grad å involvere LAMU i arbeidet med HMS-handlingsplan, som skal 
utarbeides med et tidsperspektiv på tre år. 
 
Kokeplate på felleskjøkken 
Det ble besluttet å utsette dette punktet til neste møtet pga sprengt tidsramme. 
 
 
 
Neste møte i LAMU avholdes tirsdag 8. mars 2016 
 
Oslo, 14.12.15 
Anne Skotte 
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